
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-13/2010 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 9. 11. 2010 ve 13 hod 
 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Zaměstnanecká komora: Baláš, Hojka, Horčic, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, Dvorský, 
Čechovská, Vomáčko 
Studentská komora: Holický, Hradečná, Šorm, 
Omluveni Janák (z), Pokorná (z), Velenský (z), Zahálka (z), Moravec (s), Outlý (s), Vokoun (s), 
Severýn (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Süss, Kračmar 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu – Kohlíková 

 Jednání zahájila paní předsedkyně Kohlíková. Seznámila přítomné s programem 

zasedání. Bylo provedeno hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (13 - 0 -0). 

Program zasedání byl schválen. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 12. 10. 2010 - Kohlíková 

AS FTVS UK konstatoval, že v zápisu se nacházejí pravopisné chyby a zápis je sám o 

sobě příliš dlouhý. Na základě připomínek tajemník AS FTVS UK Zahálka přepracuje 

zápis z řádného zasedání 12. 10. 2010. Zápis musí být přepracován. Hlasování (13 - 0 -0).  

3. Schválení zápisu z mimořádného zasedání 22. 10. 2010 - Kohlíková 

AS FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání 22. 10. 2010. Hlasování (13 - 0 -0). 

4. Sdělení pana děkana - Süss 

Slova se ujal pan děkan. Hovořil o pěti bodech: 

a) Od 10. 11. 2010 budou uzavřeny vstupy do budovy fakulty vyjma hlavního vstupu. 

Vedení fakulty je k tomuto kroku nuceno díky tomu, že se v poslední době množí 

případy zjištění pohybu neoprávněných osob v prostorách fakulty. 

b) Dne 18. 11. 2010 navštíví FTVS pan rektor s prorektory. Na jednání byla přizvána 

předsedkyně AS UK FTVS Kohlíková. 

c) Pan děkan informoval o možné spolupráci fakulty se soukromým sektorem v rámci 

výuky. 



d) Byla vyjádřena pochvala za akci ze dne 26. 10. 2010 TEAM RUN FTVS všem 

zúčastněným členům a studentům. 

e) Hodnocení akademických pracovníků, kritéria profesního růstu, upřesnění přímé a 

nepřímé pedagogické činnosti – své návrhy k daným tématům bude děkan v nejbližší 

době předkládat proděkanům. Dalším krokem bude jejich projednání na  AS UK 

FTVS. 

5. Projednání předpisů UK – Kaplan 

Vyjádření legislativní komise k předpisům UK (- dílčí změny Statutu UK, čj. 171a/2010, - 

dílčí změny Studijního a zkušebního řádu UK, čj. 171b/2010.) : “Legislativní komise AS UK 

FTVS neshledává v návrhu Změny Studijního a zkušebního řádu UK žádné nedostatky a bez 

připomínek dává podstoupit materiál k projednání na AS UK FTVS. Legislativní komise AS 

UK FTVS nemá připomínky k návrhu Změny Statutu UK, a proto  doporučuje materiál 

k projednání na AS UK FTVS.“ Dále legislativní komise AS UK FTVS upozorňuje na 

nutnost zapracovat a doplnit, popřípadě odkázat na univerzitní předpisy, uvedené v rámci 

vnitřních fakultních předpisů. V tomto případě Studijního a zkušebního řádu UK FTVS. 

Dokument byl AS UK FTVS projednán. 

6. Projednání vnitřních předpisů FTVS – Kaplan 

Ve spolupráci s JUDr. Stašou probíhá úprava již připomínkovaných předpisů FTVS  Přehled 

vnitřních předpisů UK FTVS, které byly akademickému senátu UK předloženy dne 19. května 

2008:  

1) Statut FTVS pod čj. 83a/2008 

2) Volební a jednací řád AS FTVS pod čj. 83b/2008 

3) Disciplinární řád FTVS pod čj. 83d/2008 

4) Pravidla pro organizaci studia na FTVS pod čj. 83e/2008 

5) Rigorózní řád FTVS pod čj. 83f/2008.  

Závěry: Legislativní komise AS UK FTVS si je vědoma závažnosti při finálním 

zpracování předkládaných vnitřních předpisů. Proto navrhuje prokonzultovat upravené 

vnitřní předpisy UK FTVS s předsedou Legislativní komise AS UK Dr. Stašou a dále 

členy Legislativní komise AS UK Dr. Řeháčkem a Mgr. Ferancem. Po provedení 

legislativně technických oprav a závěrečné konzultaci s výše uvedenými navrhne 

Legislativní komise AS UK FTVS projednání na plénu AS UK FTVS a zároveň navrhne 

hlasování o jednotlivých vnitřních předpisech.   

Z důvodů současného vysokého pracovního vytížení JUDr. Staši jsou následné 

konzultace posunuty na termín ke konci listopadu 2010. 



Během prosincového (2010) zasedání AS UK FTVS by měly být předpisy projednány a v 

lednu (2011) pak následně předloženy AS UK FTVS ke schválení. 

Došlo k seznámení s dokumenty. 

Organizační řád 

Vedla se diskuze, zda má být Organizační řád součástí Statutu UK FTVS nebo zůstat 

jako opatření děkana i nadále. 

Závěr: Další diskuze jak k nitřním předpisům UK FTVS tak Organizačnímu řádu a 

Statutu UK FTVS bude pokračovat na příštím zasedání AS UK FTVS.  

7. Kritéria pedagogické a badatelské činnosti – Čechovská, Zahálka, event. zástupce 

vedení fakulty 

K danému bodu již hovořil děkan ve svém sdělení viz. bod 4 v programu 

8. Různé 

a)  Předsedkyně AS Kohlíková informovala o změně termínu zasedaní předsednictva AS 

z původního termínu 24. 11. 2010 na nový termín 23. 11. 2010 (úterý) v 12:30 hodin. 

b) Dále pak informovala o tom, že veškeré omluvy za nepřítomnost na zasedání AS UK 

FTVS musí být podány písemně a to jak tajemníkovi AS UK FTVS tak přímo 

předsedkyni AS Kohlíkové. 

c) Další zasedání AS UK FTVS bude 14.12.2010 

d) Pan děkan informoval o sloučení pozice tajemníka SIS a tajemníka katedry 

e) Pan děkan dále informoval o hodnocení výuky studenty UK FTVS 

Studentská komora je seznámena s daným problémem a spolupracuje na jeho řešení 

s panem Tůmou. 

f) Hodnocení kvality jídla v menze 

Pan děkan bude osobně řešit daný problém s tajemníkem UK FTVS. 

g) Adopce na dálku 

Za studentskou komoru informovala její členka Hradečná o záměru této komory 

organizačně i finančně se podílet na adopci dítěte na adopci dítěte na dálku a to ve 

spolupráci s celou akademickou obcí. Senát vyslovil plnou podporu k danému 

záměru. 

Zapsal: Holický      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


